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فدراسیون بسکتبال و باز هم حاشیه خودساخته/ پیش بینیها درست از آب درآمد
بسکتبال یک بار دیگر اسیر حاشیه خود ساخته شده و بعد از گذشت دو روز از یک استعفا، مسئولان فدراسیون هنوز پاسخ مناسبی برای آن ندادهاند.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر،در حالی که بسکتبال ایران در هفته گذشته با اتفاقی جالب در لیگ برتر و دیده شدن این رشته و توجهات
زیاد به آن روبرو شده بود، به یک باره یک حاشیه همه چیز را تحت تاثیر قرارداد. ماجرای استعفای دبیر فدراسیون در یکی دو روز گذشته نقل محافل

بسکتبالی بوده به طوری که اتفاقات لیگ برتر و شیرینیاش را به فراموشی سپرده است.
شبنم کلاهی که خرداد ماه سال قبل پس از بازنشستگی مسعود عماری و در کمال تعجب جامعه بسکتبال به عنوان دبیر فدراسیون انتخاب شد، هنوز به

سالگرد انتخابش نرسیده، از سمتش استعفا کرد تا حاشیه جدیدی در این فدراسیون پدید بیاید.
کلاهی که با فعالیت در هیات بسکتبال تهران توانسته بود جایی برای خود در فدراسیون باز کند و سرپرست تیم ملی بانوان شود، نظر رامین طباطبایی،
رئیس فدراسیون را برای پست دبیری هم جلب کرد و  شد اولین دبیرِ زن در فدراسیون بسکتبال. همان زمان دلسوزان بسکتبال این انتصاب را به صلاح
این رشته نمیدانستند و عنوان میشد که خیلی زود دوره کلاهی به عنوان دبیر به پایان میرسد و در کمتر از یک سال همین اتفاق هم افتاد و میتوان

گفت پیش بینیها درست از آب درآمد.
نکتهای که وجود دارد اینکه فدراسیون بسکتبال در طی سه سال گذشته اسیر حاشیههای خود ساخته بوده و نمیتوان کسی را خارج از فدراسیون در این
موارد مقصر دانست، چون در حال حاضر دو روز از خبر استفعای کلاهی در رسانهها میگذرد، اما فدراسیون و در راس آن رامین طباطبایی هیچ واکنشی

به این اتفاق نشان نداده و هر روز بر شائبهها و گمانه زنیها در مورد علت استعفا اضافه میشود.
در گذشته نیز از این دست حواشی کم به وجود نیامده و متاسفانه فدراسیون واکنش خوبی نداشته و نتوانسته از آنها پیشگیری کند. نمونه آن ماجرای

انتقادهای ملی پوشان از اردوهای تیم ملی، قضیه حامد حدادی و عدم رعایت پروتکلها در انتخابی کاپ آسیا در قطر بوده است.

به گزارش فارس، در حالی که بسکتبال ایران باید 2، 3 ماه دیگر در مسابقات المپیک حاضر شود و نیاز به تمرکز و پیگیری کارهای برگزاری اردو و
مسابقات تدارکاتی دارد، سوال از طباطبایی به عنوان رئیس این است که چرا باید فدراسیون بسکتبال در مورد یک اتفاق که در تمام فدراسیونها رخ
میدهد آنقدر برای خودش حاشیه درست کند و بعد از یک اتفاق مهم در برگزاری لیگ، تا حدی منفعل عمل کند که نتواند پاسخ مناسبی برای افکار

عمومی و جامعه بسکتبال داشته باشد؟


